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1. Balti Sieger 2007 korraldamisega seotud küsimuste arutelu.

Piret andis ülevaate teemal,  mis seisus on Balti  Sieger 2007 ürituse korraldamine. 
Selgus,  et  oleks  vaja  abilisi  sekretariaati.  Marili  ja  Kristi  andsid  nõusoleku 
sekretariaadis mõlemal päeval abis olla. Vastavateemalise infopäeva võiks korraldada 
neile juuni alguses. Arutleti veel teemal, kas anda osalejatele mingid meened. Näiteks 
tass, nokamüts. Otsustati, et sel juhul võiks sel aastal meeneks olla nokamüts. Silver 
lubas uurida nokamütsile tikandi tegemise võimalusi. 

2. IPO-võistluse korraldamisega seotud küsimused.

Käsitleti  suvise  IPO  võistluse  korraldamise  korralduslikke  küsimusi.  Otsustati,  et 
võistlus toimub 08. juulil. Võistluse kohtunik võiks olla Soomest. Silver lubas selle 
küsimusega  ise  tegeleda  ning  kohtunikuga kokkuleppe  saavutada.  Kohtunik  peaks 
antud nädala jooksul valitud saama, et vastav reklaam kodulehele üles panna. Võistlus 
toimub  Kärknas,  EKSL-i  treeningplatsil.  Jäljepõllud  asuvad  ka  Tartu  ümbruses. 
Jäljetegijatena  pakuti  välja  Esta  Ratnik  ja  Piret  Laanetu.  Mõlemad  andsid  ka 
nõusoleku.  Tehnilise  poole  pealt  vastutab  Meelis  Marmor.  Kohtuniku  sõidupiletite 
broneerimisega tegeleb Silver Ploom. Varrukameestega peab läbirääkimised Piret.

3. Treeningplatsiga seotud probleemide arutelu.

Arutleti  Kärkna  treeningplatsi  hetkeolukorda.  Otsustati,  et  plats  peaks  olema 
võistluskõlbulik suviseks IPO-võistluseks, mis toimub 08. juulil. Silver lubas tegeleda 
platsi niitmiseks vajalike inimeste leidmisega. Oleks vaja tellida ka uus A-takistus ja 
meetrine barjäär. Taas Silver lubas uurida. Treeningplatsi reeglite paikapanek oleks 
järgmise koosoleku üheks teemaks.

4. Jooksvad küsimused.

* Suvelaager
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Piret  tegi  ettepaneku,  et  selle  aasta  suvelaager  võiks  toimuda Põltsamaal.  Arutleti 
sobivaid kuupäevasid ning otsustati, et suvelaager toimub 20.-22. juuli. Otsustati, et 
ööbimine toimub telkides ning ühist toitlustamist ei toimu. Võimalik minna Adaverre 
sööma.  Õhtul  ühine  grillimine.  Koolitaja  otsustati  kutsuda  Soomest  ning  sellega 
tegeleb Piret.

Koosoleku lõpp 20.00.

Koosoleku juhataja: Protokollija:
Piret Laanetu Kristi Nöps

2


